

## Room Rate & Deposit 房租及按金

Room Type 房間種類	Daily Room Rate 每日房租 HK\$港幣	Companion Bed (Daily) 陪床費 (每日房租) HK\$港幣	Deposit 按金	
			Eligible Persons * 符合資格人士 * HK\$港幣	Non-eligible Persons ^ 非符合資格人士 ^ HK\$港幣
4-bed Room 標準房(四人房)	\$800 <sup>#</sup>	\$200	\$6,000	\$20,000 or 50% of Budget Estimate, whichever is higher \$20,000 或百分之五十的費用預算, 以較高費用為準
2-bed Room 雙人房	\$1,440	\$200	\$6,000	
1-bed Room 單人房	\$2,400 - \$4,000	\$300	\$20,000	
Isolation / Negative Pressure Room 隔離/負壓病房	\$1,440	-	\$6,000	
Baby COT 育嬰箱	\$700	-	-	-
Intensive Care Unit (Per 6 hours) 深切治療病房 (每六小時計)	\$8,000	-	\$20,000	\$50,000

**\* Eligible Person means:**  
符合資格人士指:

- (i) holder of a Hong Kong Identity Card; or 持有香港身份證的人士或
- (ii) a child under eleven (11) years of age with Hong Kong resident status. 身為香港居民的 11 歲以下兒童。

**^ Non-Eligible Person means:** Persons who are not Eligible Persons are classified as Non-eligible Persons.

**非符合資格人士指:** 上述類別以外的人士將被定義為「非符合資格人士」。

**# For fee-for-service only;** 4-bed rooms are normally charged under CUHKMC Procedure Package Price for specific diagnosis or procedure.  
僅適用於項目付費服務, 標準房(四人房) 一般採用中文大學醫院特定診斷或治療的定價收費項目。

**Remark 備註:**

1. Charges are subject to change without prior notice.  
價格調整恕不另行通知。
2. A deposit is required prior to admission. We accept various modes of payment including Cash, Visa, Master credit cards, Alipay, WeChat pay, cashier orders on a local bank in Hong Kong or other approved payment method listed on the Hospital's website. Cheques will not be accepted.  
入院須繳付按金。本院接受以現金, 信用卡, 支付寶, 微信支付, 香港銀行本票或其他本院網頁列明之收費方法。恕不接受支票。
3. Hospital has agreements with selected insurance companies and organisations. If you are a client or an employee of one of these companies, deposit may be waived.  
本院已跟部份保險公司與機構簽訂協議。如為該等保險公司之客戶或該等機構之僱員, 或可免繳按金。
4. Prices will be effective on 3 May 2021.  
以上收費由 2021 年 5 月 3 日起生效。